
Poděkování  za pomoc při sběru plastových i kovových víček 
 

     Jmenuji se Honza, je mi 21 let. Letos jsem dokončil 4. ročník Obchodní akademie v Kroměříži. 

Bohužel nejsem zcela zdráv, jsem po dětské mozkové obrně. Následkem této nevyléčitelné nemoci 

mám celoživotní tělesný a zrakový handicap.  Jen díky velkému úsilí, cvičení, ortopedickým 

zákrokům, můžu chodit o francouzských berlích (jsem štastný, že vozík používám jen zřídka na větší 

vzdálenosti).  

     V průběhu těchto dnů právě opětovně absolvuji neurorehabilitační léčbu (tzv. Klimtherapy). 

Jedná se o léčbu nadstandardní, její cena je 50 700 Kč, zdravotní pojišťovna tuto léčbu nehradí ani 

zčásti.  

     Mé vážné zdravotní problémy vznikly následkem předčasného narození (pobytu v inkubátoru). 

Mám ztuhlé spastické svaly, které mi brání  

v  běžném pohybu, navíc ohrožují důležité klouby. Jedinou cestou ke zlepšení chůze je stálá 

rehabilitace, protahování svalů, nutností v mém  případě byly i opakované ortopedické operace. Každý 

den se svým tělem svádím „ boj“o každý krok, o každé další zlepšení mé chůze.  

     Klimkovická terapie je skvělou pomocí v tomto boji a jsem velmi rád, že ji mohu opakovat a 

zlepšit ještě více své pohybové možnosti (viz foto – při terapii).  

     Terapii nenazývám zázrakem, ale je to  výzva k  další práci a tím  zároveň cestou k zázraku. 

Zázraku s názvem „obyčejná chůze“, který je pro mne i ostatní handicapované lidi neobyčejným 

sportovním výkonem. 

     Za možnost terapii absolvovat velmi děkuji všem dobrým lidem, dětem, studentům, jejich rodičům, 

kteří byli ochotni pomáhat mi při sbírce plastových i kovových víček a pomohli mi takto dosáhnout 

cíle – léčby v Klimkovicích. 

 

Honza Laurenčík 


